

Terms and Conditions

1. The event registration works on a first-come, first-served basis. The Development and Alumni Affairs Office (DAAO) of the Hong Kong Metropolitan University (the University) reserves the right to limit and refuse any registrations.
2. The event has no age-limit. Any participant under the age of 18 are advised to obtain the prior consent of his parents or guardian to participate in the event.
3. Participation in the event is voluntary and at the own risk of participants. Each participant agrees to absolve DAAO from all liabilities arising from bodily injuries, accidents, death or other losses during or caused by the event.
4. The event may be subject to change according to the weather conditions of the day. If a Red Rainstorm Warning / Black Rainstorm Warning/ Typhoon Signal No. 8 or above/ Landslip Warning is issued before 1:00pm on the event day, the activity will be cancelled. DAAO will inform participants through SMS and announce the change of date or other arrangements later.
5. During the event, participants should comply with the instructions given by University staff to avoid any accidents. The University reserves the right to disqualify participants who fail to comply with the rules and commit any conduct which arouses nuisance to others, engage in other acts deemed inappropriate by DAAO and cause any damage to the equipment and facilities of the venue. The University reserves the right to claim corresponding compensation for the damage.
6. Participants should take care and safeguard their personal belongings. The University is not responsible for any loss or damage to the personal belongings.
7. All personal data provided will be used for enrollment and event organisation, future communications with the University and HKMUAA including latest news of University and alumni development, alumni promotion activities, fundraising appeals, acknowledgement and record, etc. .
8. DAAO reserves the right to take photos, videos or recordings in other forms, of participants and their artworks, during the event, and use them for any legitimate purpose without prior approval of participants or provision of any reward.
9. Participants must accept and agree to abide by the terms and conditions listed herein.
10. DAAO reserves the right to cancel, postpone or make any kind of adjustment in the event.
11. DAAO reserves the right to amend the above information without prior notice. In case of any discrepancy between the Chinese and English versions of the terms and conditions, the Chinese version will prevail.

活動條款及細則

1. 是次活動名額有限，以先到先得形式分配。香港都會大學 (以下簡稱「大學」) 發展及校友事務處 (以下簡稱「本處」) 保留限制及拒絕接受報名的權利。
2. 活動不設年齡限制，惟大會建議 18 歲以下的參加者報名前須獲家長或監護人事先同意。
3. 活動屬自願參與性質，參加者願意承擔一切風險及責任，並無權向本處追討因是次活動而引致之自身受傷、意外、死亡或任何形式的損失索償或追究責任。
4. 活動安排或因應當天的天氣情況而作出更改。如活動舉行當天下午 1:00 前，天文台發出紅色暴雨、黑色暴雨、八號或以上熱帶氣旋警告信號、山泥傾瀉警告訊號，活動將會即時取消。本處將以短訊通知所有參加者，並於稍後公佈改期或其他安排。
5. 參加活動期間，請遵守大學職員指示。如有不當行為引起他人不安或造成滋擾，或對大學設施及器材造成損毀，大學有權要求就有關損毀作出相應賠償。
6. 請自行保管財物，如有遺失，大學及本處概不負責。
7. 已收集之個人資料會用作本活動的報名及活動籌備用途、日後與大學及香港都會大學校友會之相關的聯繫用途，如大學及校友最新資訊、宣傳活動、籌募捐款、鳴謝及紀錄等。
8. 本處有權拍攝、錄影或以其他形式記錄所有參加者的活動情況，以及使用此等記錄作其他合法用途，而毋須得到參加者允許或給予任何酬勞。
9. 參加者必須同意遵守及接受此活動條款及細則。
10. 本處保留所有延期、取消、縮短活動或改變活動模式的權利。
11. 本處保留更改活動條款及細則之權利。如有任何爭議，本處保留最終決定權。條款及細則中文版與英文版之文義有任何歧異，概以中文版為準。